

- The National Association of Federal Retirees has advocated to protect the hard-earned pensions and benefits of retired members of the federal public service, Canadian Armed Forces, RCMP and retired federally appointed judges as well as their partners and survivors since 1963.
- We were instrumental in obtaining pension indexation and advocated for the creation of the Pensioners Dental Services Plan (PDSP).
- We represent members, and all federal retirees, on the PSHCP Partners Committee at Treasury Board.
- Federal Retirees is a not-for-profit membership-based organization incorporated under the *Canada Not for Profit Corporations Act*.
- Join our 170,000 members in 78 branches from coast to coast to coast. You don't need to be retired to join.
- Call 1-855-304-4700 (toll-free) or visit www.federalretirees.ca to become a member.



National Association
of Federal Retirees

Association nationale
des retraités fédéraux

www.federalretirees.ca



- L'Association nationale des retraités fédéraux revendique la protection des pensions et prestations durement gagnées des membres retraités de la fonction publique fédérale, des Forces canadiennes et de la GRC, des juges de nomination fédérale à la retraite, ainsi que de leurs conjoints et survivants depuis 1963.
- Nous avons joué un rôle déterminant dans l'obtention de l'indexation des pensions et avons revendiqué la création du Régime de services dentaires pour les pensionnés (RSDP).
- Nous représentons nos membres et tous les retraités fédéraux au Comité des partenaires du RSSFP au Conseil du Trésor.
- Retraités fédéraux est un organisme à but non lucratif de membres constitué en vertu de la *Loi canadienne sur les organisations à but non lucratif*.
- Joignez-vous aux 170 000 membres de nos 78 sections, d'un océan à l'autre. Il n'est pas nécessaire d'être à la retraite pour devenir membre.
- Pour adhérer, composez le 1-855-304-4700 (sans frais) ou visitez www.federalretirees.ca.



Association nationale
des retraités fédéraux

National Association
of Federal Retirees

www.retraitesfederaux.ca

